
Bilaga 3: Synpunkter kring LinCon 2010

En mängd åsikter och förslag ang̊aende LinCon framfördes under årsmötet.
Detta är mötessekreterarens försök till sammanfattning av kritik samt LinCon-
kommitténs förklaringar p̊a varför en del blev som det blev:

1. Brädspelsbaren fungerade d̊aligt. Framförallt var den illa placerad s̊a
folk hade sv̊art att hitta den.

2. Kioskens urval var sämre än tidigare års. Större urval p̊a mat (ej godis)
efterfr̊agas.

3. Det fanns för f̊a bord i Colosseum. Detta berodde iaf delvis p̊a att detta
år s̊a följdes brandskyddsregler som begränsar antalet, vilka under
tidigare LinCon ignorerats.

4. För f̊a butiker. Detta beror p̊a att tv̊a (av fyra) anmälda butiker
backade ur mycket sent i processen.

5. Det var sv̊art att hitta information om arrangemang. Molle föresl̊ar
för nästa LinCon en vägg där information om arrangemang kan sättas
upp.

6. Information p̊a hemsidan kom upp väldigt sent och var i vissa fall
bristfällig. Detta beror p̊a att LinCon tvingades skafffa ny hemsida
och skall förhoppningsvis fungera bättre nästa LinCon.

7. Det föreslogs det skall utföras ngt slags opinionsundersökning om vad
besökare tyckte var bra/d̊aligt. En enkät för detta syfte finns fr̊an
2006 och bör kunna uppdateras för LinCon 2010.

8. Större skriftlig kontinuitet efterfr̊agas i LinCon-ledningen, s̊a att nya
personer i ledningen vet vad deras företrädare gjort.

9. Mats Ström uppmanade kritiker att engagera sig inom LinCon och p̊a
s̊a sätt verka för den förändring de vill se

10. Webbshoppen fungerade bra.

11. Information om LinCon-kickoffen efterfr̊agades. Info kommer via email
till de som anmält intresse till Carl Dickfelt (LinCon-general 2011).


